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                      Protokół Nr XI/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 20 grudnia 2024r. 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie obrad. 

Jedenastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji w dniu 20 grudnia 2024r., która 

odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając formułę: „Otwieram jedenastą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Burmistrz Opoczna Michał Konecki oraz Przewodniczący Rady Miejskiej 

Dariusz Kołodziejczyk odebrali z rąk Harcerzy Hufca Opoczno Betlejemskie Światło Pokoju 

oraz złożyli życzenia świąteczo – noworoczne wszystkim mieszkańcom Gminy Opoczno.  

W kolejnej części sesji Rady Miejskiej Przewodniczący poinformował zebranych, iż w 

związku ze zmianami podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w 

procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje 

Rady Miejskiej w Opocznie są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad Rady 

Miejskiej odbywa się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 21 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad. pkt. 2 

Przedłożenie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr X/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024, 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 
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d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obr. Janów Karwicki, 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Janowie Karwickim, 

stanowiącej własność Gminy Opoczno, 

f) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody, 

g) ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie na rok 

2025.  

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i wolne wnioski.  

7. Ramowy harmonogram sesji. 

8. Ramowe plany komisji na rok 2025.  

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje zmian do porządku obrad. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza zgłosił wniosek o zmianę porządku 

obrad polegającą na dodaniu do porządku obrad pkt. 4c) Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Opoczno na lata 2025-2027. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza zgłosił wniosek o zmianę porządku 

obrad polegającą na dodaniu do porządku obrad pkt. 4d) Podjęcie uchwały w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Sławno na realizację 

zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej.  

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – zgłosił wniosek o zmianę porządku 

obrad polegającą na zamianie kolejności punktów w ten sposób, że pkt. 4d zostanie omówiony 

jako pkt. 4a.  

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – zgłosił wniosek o zmianę porządku 

obrad polegającą na zamianie kolejności punktów w ten sposób, że pkt. 4e zostanie omówiony 

jako pkt. 4b.  

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski  

w sprawie zmian do porządku obrad.  

Jako pierwszy Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad polegającej na zamianie kolejności punktów w ten sposób, że pkt. 4d zostanie 

omówiony jako pkt. 4a.  

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na zamianie kolejności punktów w ten sposób, że pkt. 4d 

zostanie omówiony jako pkt. 4a.  

Głosowanie imienne stanowi załączniki nr 11 do protokołu.  

Jako drugi Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad polegającej na zamianie kolejności punktów w ten sposób, że pkt. 4e zostanie 

omówiony jako pkt. 4b. 
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Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na zamianie kolejności punktów w ten sposób, że pkt. 4e 

zostanie omówiony jako pkt. 4b.  

Głosowanie imienne stanowi załączniki nr 11 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 4c) Podjęcie uchwały w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Opoczno na lata 2025-2027. 

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 4c) Podjęcie uchwały 

w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Opoczno na lata 

2025-2027. 

Głosowanie imienne stanowi załączniki nr 11 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 4d) Podjęcie uchwały w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Sławno na realizację 

zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej. 

Rada Miejska głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 4d) Podjęcie uchwały 

w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Sławno na 

realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej. 

Głosowanie imienne stanowi załączniki nr 11 do protokołu.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr X/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obr. Janów Karwicki, 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Janowie Karwickim, 

stanowiącej własność Gminy Opoczno, 

c) przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Opoczno na lata 

2025 – 2027, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Sławno na 

realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej, 

e) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024, 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

g) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

h) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody, 

i) ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie na rok 2025.  
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5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i wolne wnioski.  

7. Ramowy harmonogram sesji. 

8. Ramowe plany komisji na rok 2025.  

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr X/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż protokół był wyłożony do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również został 

udostępniony radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad X sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 29 listopada 2024r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad X sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 29 listopada 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad X 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z dnia 29 listopada 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt. 4 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obr. Janów Karwicki, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: Burmistrz Opoczna Michał Konecki, Zastępca Burmistrza Jan Zięba, 

radna Barbara Wacławiak, Dyr. Wydz. GN Marzanna Wojciechowska, p.o. Dyrektora MGOPS 

Anna Wilk, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Szczepaniak, radny Jakub Biernacki, 

radny Sławomir Róg, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Sołtys wsi 

Janów Karwicki Maria Wrzeszcz, Sołtys wsi Karwice Michał Wolski, radny Tomasz Kopera, 

Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna Jolanta Łuczka – Nita, radna Anna Zięba, radna Aneta 

Wdówka, radny Tomasz Łuczkowski, radny Tadeusz Brola, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Wiesław Wołkiewicz, radny Łukasz Konecki, radny Andrzej Rożenek.  

Tomasz Kopera – radny – złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym punkcie. 

Następnie wycofał swój wniosek.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  
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Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 2, wstrz. – 1 podjęła uchwałę                                       

Nr XI/104/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obr. 

Janów Karwicki. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Janowie Karwickim, 

stanowiącej własność Gminy Opoczno, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: Sołtys wsi Janów Karwicki Maria Wrzeszcz, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XI/105/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Janowie 

Karwickim, stanowiącej własność Gminy Opoczno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

c) przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Opoczno na lata 

2025 – 2027, 

Anna Wilk – p.o. Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie – 

przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 12, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XI/106/2024 w sprawie przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 

Opoczno na lata 2025 – 2027. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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d) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Sławno na 

realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Jakub 

Biernacki.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XI/107/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego  

z Gminą Sławno na realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego  

o charakterze użyteczności publicznej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

e) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XI/108/2024 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała  

o wprowadzonej autopoprawce do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę                                       

Nr XI/109/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 

2024 – 2040. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

g) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała  

o wprowadzonej autopoprawce do projektu uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę                                       

Nr XI/110/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

h) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz 

Kołodziejczyk, radny Tomasz Kopera, radny Tadeusz Brola, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Alicja Szczepaniak, radny Sławomir Róg, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Wiesław Wołkiewicz, Zastępca Burmistrza Jan Zięba, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna 

Beata Wiktorowicz, radny Andrzej Rożenek. 

Radni Rady Miejskiej zwrócili się z prośbą o przygotowanie kompleksowej informacji 

dotyczącej ustanowienia dębu szypułkowego znajdującego się na skrzyżowaniu ulic Kossaka 

oraz Piotrkowskiej za pomnik przyrody (na jakim terenie znajduje się drzewo, jakie będą 

konsekwencje ustanowienia go pomnikiem, ewentualne roszczenia odszkodowawcze). 

Andrzej Rożenek – radny – złożył wniosek formalny o wycofanie punktu z porządku obrad 

oraz odesłanie do Komisji Skarg, wniosków i petycji. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie wniosek formalny radnego Andrzeja Rożenka. 

Rada Miejska głosami: za – 11, przeciw – 7, wstrz. - 1 przyjęła wniosek formalny 

radnego Andrzeja Rożenka w sprawie wycofania punktu z porządku obrad oraz odesłanie do 

Komisji Skarg, wniosków i petycji. 
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Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący ogłosił 15 min. przerwę.  

Po przerwie. 

i) ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie na rok 2025.  

Barbara Wacławiak – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – przedstawiła ramowy plan pracy 

komisji na 2025r.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XI/111/2024 w sprawie ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Opocznie na rok 2025.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

Raport z głosowań imiennych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 5  

 Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej za okres od 26 listopada do 16 grudnia 2024r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Ad. pkt. 6 

Zapytania i wolne wnioski.  

Przewodniczący otworzył dyskusje w punkcie „Zapytania i wolne wnioski” oraz 

„Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej”. 

Anna Zięba – radna: 

- zapytała, jak będzie wyglądał oraz gdzie będzie zlokalizowany budynek komunalny na który 

gminna otrzymała pozytywną decyzję dot. dofinansowania z Banku Gospodarstwa Krajowego; 

- zapytała, na czym miałyby polegać prace nad zalewem na które zostało przeznaczone ok. 1 

mln zł. 

Odpowiedzi udzielili Burmistrz Michał Konecki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 



9 

 

Barbara Wacławiak – radna: 

- w imieniu mieszkańców budynku przy ul. Limanowskiego prosi o podjęcie działań mających 

na celu uporządkowanie terenu wokół posesji; 

- prosi o doświetlenie przejścia dla pieszych na ul. Piotrkowskiej w okolicach „starej Malwy”. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

 

Jolanta Łuczka – Nita- radna: 

- zapytała, czy są już podjęte jakieś działania odnośnie remontu ul. Inowłodzkiej; 

- prosi o przegląd oświetlenia na os. Ustronie, gdzie wiele lamp nie świeci oraz ponowne ich 

uruchomienie (np. na ul. Akacjowej oraz skrzyżowaniu ul. Akacjowej z ul. Świerkową); 

- w imieniu mieszkańców prosi o zainstalowanie kamery na ul. Biernackiego oraz skierowanie 

jej na siłownię zewnętrzną; 

- prosi o podjęcie działań mających na celu usunięcie gałęzi z linii energetycznych na terenie 

miasta; 

- po raz kolejny zwróciła uwagę na problem ograniczenia widoczności i braku estetyki ze 

względu na nadmierne zakrzaczenia na rondzie i. Ks. Jana Wojtana.  

Odpowiedzi udzielili Burmistrz Michał Konecki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 

Tomasz Kopera – radny: 

- zaproponował, aby gmina przejęła w użyczenie od Zarządu Dróg Wojewódzkich rondo im. 

Ks. J. Wojtana i uporządkowała go celem poprawy bezpieczeństwa; 

- prosi o podjęcie działań mających na celu uporządkowanie oznakowania ulic na os. Ustronie 

(szczególnie skrzyżowanie ulic Lipowej i Akacjowej). 

 

Andrzej Rożenek – radny: 

- zapytał, czy zakończono już  kontrole mieszkań przy ul. Powstańców Wlk. gdzie zgłaszane 

były liczne usterki przez mieszkańców i jaki jest efekt tej kontroli. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

 

Alicja Szczepaniak – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej: 

- po raz kolejny prosi o podjęcie działań mających na celu przesunięcie paczkomatu 

znajdującego się przed sklepem PSS Społem na ul. Kopernika, który ogranicza widoczność 

kierującym wyjeżdżającym spod bloku Kopernika 18.  

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 

Beata Wiktorowicz – radna: 

- zapytała, czy gmina złożyła wniosek do programu „Rozświetlamy Polskę” i jak przedstawia 

się sprawa dotycząca własności słupów energetycznych. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 

Andrzej Pacan – radny: 

- zapytał, czy środki na naukę języka angielskiego w ramach programu „Rodzina to całe 

szczęście” pochodzą z budżetu gminy, czy są to środki zewnętrzne. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  
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Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

- zwrócił się z prośbą o przygotowanie informacji prawnej na temat, czy Rada Miejska może 

podjąć jakieś działania, które ograniczyłyby używanie telefonów przez dzieci i młodzież w 

szkołach. Zasugerował podjęcie szerszej dyskusji w tym temacie;  

- prosi o wystosowanie pisma do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z prośbą o 

budowę chodnika oraz oświetlenia na odcinku pomiędzy Mroczkowem oraz Bielowicami, jak 

również budowę oświetlenia na odcinku od Kraszkowa do bloku w Kraszkowie; 

- zapytał, jaka jest procedura korzystania z przestrzeni reklamowej na basenie „Opoczyńska 

Fala”; 

- prosi, aby w przygotowywanym dokumencie dotyczącym reformy w oświacie zamieścić 

informację ilu jest nauczycieli, którzy mogliby przejść na emeryturę i chcieliby skorzystać z tej 

możliwości oraz jak kształtuje się to na przestrzeni kilku kolejnych lat. Prosi również o 

udzielenie informacji, jakie działania należy podjąć, aby budżet w oświacie się bilansował.   

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. Do tematu odniosła się Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej Alicja Szczepaniak.  

 

Tadeusz Brola – radny: 

- poinformował, iż całą poprzednią kadencję podejmował działania, które doprowadziłyby do 

budowy chodnika, oświetlenia i przystanku autobusowego na odcinku pomiędzy Mroczkowem, 

a Bielowicami. Wyraził nadzieję, że przy współpracy mieszkańców, Burmistrza oraz GDDKiA 

uda się zrealizować tą inwestycję w najbliższym czasie.  

 

Sławomir Róg – radny: 

- stwierdził, iż podczas obrad Rady Miejskiej radca prawny powinien być obecny na sali obrad.  

Do tematu odnieśli się Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk oraz radna Anna 

Zięba. 

 

Ad. pkt. 7 

Ramowy harmonogram sesji.  

Rada Miejska zapoznała się z harmonogramem sesji, który stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Pacan, radny Sławomir Róg, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Burmistrz Michał Konecki.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

omówienia kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła ramowy harmonogram sesji do wiadomości.  

Ad. pkt. 8  

Ramowe plany pracy komisji na rok 2025.  
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Rada Miejska zapoznała się i przyjęła do wiadomości: 

- ramowy plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług (załącznik nr 

15 do protokołu); 

- ramowy plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania 

Prawa (załącznik nr 16 do protokołu); 

- ramowy plan pracy Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury (załącznik nr 17 

do protokołu); 

- ramowy plan pracy Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej (załącznik nr 

18 do protokołu); 

- ramowy plan pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Samorządu 

(załącznik nr 19 do protokołu) 

- informację dot. trybu pracy Komisji skarg, wniosków i petycji, która stanowi załącznik nr 20 

do protokołu.  

Ad. pkt. 9 

 Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

obecnym za udział i zamknął XI sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając stosowną 

formułę: „Zamykam jedenastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 9.00, godz. zamknięcia sesji 14.35 

 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 3 stycznia 2025r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube Gminy 

Opoczno.  

Nagrania dostępne są na kanale YouTube Gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

        

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

             Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


